

الاسم الثلاثي : رؤى فاضل منصور

التخصص العام : علوم الحياة

التخصص الدقيق : تصنيف نبات – فرع النبات

حاصلة على شهادة البكالوريوس عام 2011-2012

حاصلة على شهادة الماجستير عام 2020-2021

عملت كمساعد مختبر للسنوات 2013-2019 في العديد من المختبرات للدراسات الاولية (مختبر الفطريات - الهندسة الوراثية - الحشرات العام – الحبلليات والتطور والتنوع – احياء مجهرية التربة والمياه – احياء مجهرية غذائية وصناعية) .

عملت كمدرس مساعد للعام الدراسي 2021 – 2022 في (مختبر الفطريات العام – وراثية وتقانة فطريات – امراض نبات-مجاميع نباتية - تصنيف وفسلجة فطريات - تشريح وتصنيف نبات) .

اللجان :

اللجنة الامتحانية للعامين 2022-2023

لجنة تدقيق درجات اللجنة الامتحانية للدراسة الصباحية 2022- 2023

عضو لجنة المعشب

المؤتمرات العلمية المشاركة بها داخل العراق : 2 مؤتمرات

حاصلة على عدد من كتب الشكر من معالي وزراء التعليم العالي والبحث العلمي , والسادة رؤساء الجامعة المستنصرية والسادة عمداء كلية العلوم .

ENGLISH C.V.

Name: Ruaa Fadhil Mansoor

General Specialty: Biology

Fine Specialty: Plant Taxonomy- Botany

- M.Sc: 2020-2021 (from Mustansiriyah University)
- B.Sc.: 2011-2012 (from Mustansiriyah University)

I worked as a laboratory assistant for the years 2013-2019 in several laboratories for preliminary studies (fungi laboratory - genetic engineering - general insects - chordates, evolution and diversity - soil and water microbiology - food and industrial microbiology).

I worked as an assistant lecturer for the academic year 2021-2022 in (General fungi Laboratory - Fungal Genetics and Technology - Plant Diseases, Plant Taxonomy, Plant Anatomy, Classification and Physiology of Fungi).

Committees :

Examination Committee during 2023-2022

Committee for the Examination of the Examinations of the Examination Committee for the Morning Study

Herbarium Committee

Scientific conferences participated in inside Iraq: 2conferences

Holds many letters of thanks from Ministers, University Presidents and Deans.